

« LE CŒUR NOIR DES FORÊTS »

« Dark Heart of the Forest »

De/By Serge Mirzabekiantz

FICHE TECHNIQUE

RÉALISATEUR/DIRECTOR : SERGE MIRZABEKIANTZ

AUTEURS DU SCÉNARIO/SCREENWRITER : SERGE MIRZABEKIANTZ, PATRICK DELPERDANGE

PRODUCTEURS/PRODUCERS : SACREBLEU PRODUCTIONS - HÉLICOTRONC

GENRE : DRAME SOCIAL

DURÉE/LENGTH : 100'

ÉPOQUE / LIEU - ERA/PLACE : CONTEMPORAINE / FRANCE

FORMAT : NUMÉRIQUE / COULEURS

FINANCEMENTS ACQUIS/FINANCING ACQUIRED : FEDERATION WALLONIE-BRUXELLES, STRASBOURG, REGION BOURGOGNE FRANCHE-COMTE, MEDIA

BUDGET : 2 MILLIONS €

TOURNAGE/FILMING : AUTOMNE 2019

LIVRAISON : 2020

SYNOPSIS

Abandonné dans son jeune âge par son père, Nikolaï vit depuis en foyer d'accueil. Agé de 16 ans, il a pour projet d'avoir un enfant. Il rencontre Camille qu'il convainc de quitter le foyer et s'enfuit avec elle pour s'isoler dans la forêt, hors de portée des adultes.

C'est au cœur de cette forêt mystérieuse que Camille poursuit sa grossesse et que Nikolaï cherche à devenir père.

Abandoned at a young age by his father, Nikolaï has been living in a foster home ever since. At the age of 16, he plans to have a child. He meets Camille, whom he convinces to leave the home and runs away with her to isolate himself in the forest, out of reach of adults.

It is in the heart of this mysterious forest that Camille continues her pregnancy and Nikolai seeks to become a father.

SERGE MIRZABEKIANTZ

Serge Mirzabekiantz a notamment réalisé les films « Loin des Yeux », « One » et « La faveur des Moineaux », courts métrages multiprimés (nomination aux Oscars, Grand Prix à San Francisco, Grand Prix à Bruxelles, Meilleur Fiction à Aubagne...).

Serge Mirzabekiantz has directed the films " Loin des Yeux ", " One " and " La faveur des Moineaux ", short films that have received many awards (Oscar nomination, Grand Prix in San Francisco, Grand Prix in Brussels, Best Fiction in Aubagne).

PRIX/AWARDS

2021- Audience Award National Competition – Brussels International Film Festival (Belgique)

2021 – Jury Prize National Competition – Brussels International Film Festival (Belgique)

SELECTIONS EN FESTIVAL/FESTIVAL SELECTIONS

2022 – Festival International Music & Cinema Marseille (France)

2022 – Brussels International Film Festival (Bruxelles)

2021 – Torino Film Festival (Italie)

2021 – Tallinn Black Nights Film Festival (Estonie)